



公司简介

Company Introduction

广州丽登（鸿越）化妆品有限公司位于广东省广州市白云区，是一家集研发、生产、销售为一体的专业化妆品制造厂商。公司拥有现代化的标准厂房，一流的专业技术团队，先进的配套设施，现已赢得国内外众多客户的赞誉与信赖。

公司生产的各类甲油胶、指甲油等化妆品，款式新颖、品质优异、价格实惠，可满足不同顾客群体多样化需求，销售遍及国内外 20 多个省市、自治区，更远销欧美、中东及东南亚等多个国家和地区。

广州丽登（鸿越）将持续秉承“开拓创新，至诚至精”的经营理念，坚持“品质至上、严格管理、完善服务”的方针政策，以“品质取胜、以诚兴业”的企业宗旨，为化妆品市场增光添彩。

广州丽登（鸿越）将一如既往竭诚为您服务，热烈欢迎新老客商与我们携手并进，共创辉煌！

Guangzhou LiDeng (HongYue) cosmetics co., LTD is a professional cosmetics manufacturers which has both research and development, production and sales in BaiYun, GuangZhou, GuangDong province. We have modern standard workshop, professional technical team, advanced facilities and win the praise and trust of many customers all over the world.

We production all kinds of cosmetics such as rubber nails, nail polish, they have novel styles, excellent quality, affordable, colour and lustre is delicious, can satisfy the diverse needs of customers. We sales throughout more than 20 provinces over the world including Europe, America, Middle East, Southeast Asia.

We will continue adhering to the "Pioneering and innovative, Sincere to fine" as business philosophy, adhere to the "Quality priority, strict management, perfect service" as policies and regulations, We would like to serve our customers the best with high quality work .

We will, as always, sincerely for your service, warmly welcome customers to earnest and sincere cooperation, conspire together the development, create the brilliancy together!



Ge I-1506



Ge I-237



Gel-294



Gel-1411



Gel-1302



Gel-0001



Gel-0002



Gel-0003



Gel-0004



UV-1408



DH-93A



Nail-001



Nail-0000



Nail-002



Gel-1504



Gel-1301



Nail-003



Nail-221



DH-93A



Ge I-V2



Nail-425



Nail-228



Nail-725



Nail-725A





Nail-1301A



Nail-611



Nail-1302



Nail-1409



Nail-1501



Nail-1303



Nail-1309



Nail-1308



Nail-918



Nail-9004



Nail-1223



Nail-9009A



Nail-9011M



Nail-9011



Nail-1504



Nail-9023



Nai | -8802



Nai | -8802 亮片



Nai | -9008



Nai | -9009



UV-1409



Nail-1111



Nail-1211



Nail-1213



Nail-1301



DH-84



Nail-1408



Nail-1410



Nail-1408-1



Nail-1502



Nail-V2



Nail-1503



Nail-1506



Nail-1507



Nail-1508



Ge I-1410



Ge I-9002



Nail-725A



Nail-9016



Nail-9016 亮片



Nail-D1001



Nail-008



Nail-1213



Nail-DH-393



Nail-LXA0001



Nail-V2



Nail-V2 奶酪色



Nail - 迪寇 D1001



Nail - 提包瓶



Nail - 鱼子酱 1302

